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“Szerokopasmowy Internet nie dla świętokrzyskiego”

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Prawo i Sprawiedliwość jest zaniepokojone
opóźnieniem budowy sieci światłowodów, które mają zapewnić szybki i tani dostęp do
Internetu dla mieszkańców województwa świętokrzyskiego. Przemysław Gosiewski
wystosował interpelację do minister rozwoju regionalnego w sprawie projektu
finansowanego z unijnego programu “Polski Wschodniej”. “Już w tej chwili możemy mówić o
rocznym opóźnieniu, jeśli tak dalej pójdzie nie uda się wykorzystać pieniędzy Unii
Europejskiej” powiedział na konferencji prasowej Przemysław Gosiewski . Świętokrzyski PiS
obawia się również, że Ministerstwo Rozwoju Regionalnego nie pozwoli na objęcie
programem szerokopasmowego Internetu całego obszaru województwa. Liczba
miejscowości, do których trafi światłowód z Internetem została w znaczący sposób
zredukowana poinformował Lech Janiszewski, członek zarządu województwa
świętokrzyskiego. Z pieniędzy Unii Europejskiej ma powstać 1500 kilometrów światłowodu.
Województwo Świętokrzyskie może otrzymać na ten cel 50 milionów złotych.


